



## نبذة عن المرشحين

### لعضوية مجلس الإدارة (للفترة 2022-2023-2024)

### Nominees Information – Board Election ( 2022-2023-2024)

الدكتور/ محمد علي خميس محمد الحوسني  
عضو مستقل

**Dr. Mohamed Ali Khamis Al Hosani**  
Independent Member



حاصل على دكتوراة فلسفة إدارة الأعمال من جامعة بيركلي (الولايات المتحدة الأمريكية)، دبلوم وماجستير الإدارة في الإستثمار والتمويل، جامعة هول (المملكة المتحدة)، بكالوريوس علوم الكمبيوتر تخصص رياضيات وإحصاء من معهد إدارة المعلومات (المملكة المتحدة)، محاسب إدارة معتمد (CMA)، زميل جمعية إدارة أنظمة المعلومات، زميل الجمعية البريطانية للإدارة. يشغل حالياً منصب رئيس مجموعة السوق العالمية، عمل في السابق مديراً عاماً لهيئة المنطقة الحرة السعدييات، نائب مدير دائرة الخزينة بجهاز أبوظبي للاستثمار، مساعد مدير عام شركة أبوظبي للاستثمار، وكذلك مديراً تنفيذياً لشركة أبوظبي الوطنية للمواد الغذائية، كما كان عضواً في مجلس إدارة البنك اللبناني للتجارة (فرنسا) ورئيس مجلس دارة أوريل للاستثمار بدبي، منذ العام 1996 وحتى 1999 شغل منصب رئيس جمعية الأسواق المالية بالإمارات العربية المتحدة. التنفيذي الاقليمي للشرق الأوسط وأفريقيا لجمعية الأسواق المالية (فرنسا)، وكان من مؤسسي سوق أبوظبي للأوراق المالية وسوق دبي المالي في 1999 و 2000، رئيس إدارة المحللين التقنيين في الإمارات العربية المتحدة والمملكة المتحدة.

Dr. Hossani is a holder PhD in Business Management from Berkeley University (USA), Diploma & master's degree of Management in Investment and Finance, University of Hull (UK), Bachelor of Computer Science, Mathematics and Statistics, Institute of Information Management (UK), Certified Management Accountant (CMA), Fellow of the Information Systems Management Association, Fellow of the British Management Association.

He is currently the Chairman of International Market Group. He worked as Chief Executive Officer of Al-Oula Investment Company, General Manager of Saadiyat Free Zone Authority, Deputy Director of Treasury Department, Abu Dhabi Investment Authority, Assistant General Manager of Abu Dhabi Investment Company and CEO of Abu Dhabi National Foodstuff Company, Member of the Board of Directors of the Lebanese Bank of Commerce (France)

From 1996 to 1999 he was President of the UAE Financial Markets Association (France). He was one of the founders of the Abu Dhabi Securities Market and the Dubai Financial Market in 1999 and 2000 and was the Chief of Technical Analysts in UAE and UK.



السيد/ محمد علي خلفان المطوع الظاهري  
عضو غير تنفيذي

**Mr. Mohamed Ali Khalfan Al Dhaheri**  
Non-Executive Member



حاصل بكالوريوس المالية من معهد نيويورك بأبوظبي، الدبلوم العالي في المالية من كلية التقنية العليا بأبوظبي، حاصل على شهادة من أكاديمية إدارة أودي. بدأ حياته العملية كمدير علاقات العملاء في شركة علي وأولاده للسيارات ومدير ABT (سيارات رياضية) ويشغل حالياً منصب العضو المنتدب لمجلس إدارة شركة علي وأولاده القابضة (ذ.م.م.) كما يشغل منصب عضو مجلس إدارة شركة فودكو القابضة (ش.م.ع).

Mr. Mohamed Al Dhaheri is bachelor's in finance from the New York Institute of Abu Dhabi and a Higher Diploma in Finance from the Higher Technical College of Abu Dhabi. He started his career as Customer Relations Manager at Ali & Sons Automotive Company and Director of ABT (Sports Cars). He is currently Board Member and Managing Director of Ali & Sons Group Holding L.L.C.

السيد / محمد محمد حافظ

ممثل عن فودكو القابضة (ش.م.ع)

**Mr. Mohamed Mohamed Hafez**  
Representative of Foodco Holding PJSC



يتمتع السيد محمد بخبرة تتعدى ال 25 عاما في ادارة الشؤون المالية و الادارية و الإدارة العليا في بيئات متنوعة الثقافات. عمل في مؤسسات مختلفة من أشهر الأسماء في مجالاتهم. قاد فرق عمل مختلفة ذات تنوع عالٍ لأكثر من 20 عامًا، كل ذلك في ظل العديد من الظروف الصعبة وفي الغالب في بيئات متعددة المتطلبات. عمل في العديد من مجالات الأعمال "ذات أنشطة مختلفة" مثل إدارة الأصول، والاستثمارات، والعقارات، والسيارات، والضيافة، وصناعة المأكولات والمشروبات، والمقاولات، وإدارة الإمداد، وتجارة السلع الاستهلاكية، واللوجستيات، والشحن، والخدمات البحرية، والنفط والغاز، والتصنيع والتكنولوجيا مما أثرى حصيلته المتميزة من الخبرات الفنية والقيادية.

تعامل محمد مع عدد من المهنيين والمستشارين القانونيين والمؤسسات المالية وشركات التأمين والموردين والاستشاريين الهندسيين والمقاولين في الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وإندونيسيا وسنغافورة ومصر والولايات المتحدة الأمريكية والمملكة المتحدة وأوروبا.

A finance professional and Senior Leadership expert with an aggregate of 25 years of cross-cultural experience under his belt. Mohamed has worked for different organizations, top-notch names in their industries. He has -enjoyably- been leading different teams with high diversity for more than 20 years, all under several challenging conditions and mostly in highly demanding environments. He worked in several 'unrelated' industries such as Assets management, investments, Automotive, Fleet Management, Hospitality, Real-Estate, F&B industry, Construction, FMCG industry, logistic, freight forwarding industry, Marine, Oil and Gas Services, Manufacturing and technology industry all adding up to a distinct wealth of technical and leadership experience".

Mohamed has dealt with professionals, legal consultants, Financial Institutions, Insurance Companies, Suppliers, Engineering Consultants and Contractors in UAE, Saudi Arabia, Indonesia, Singapore, Egypt, USA, UK and Europe.



السيد / سالم صالح عبد الله الجعدي  
عضو مستقل

**Mr. Salem Saleh Abdula Al Juaidi**  
Independent Member



يتمتع العقيد سالم صالح الجعدي بمسيرة رائعة وناجحة للغاية داخل القوات المسلحة. خدم في القوات المسلحة لدولة الإمارات العربية المتحدة لمدة أربعة وعشرين عاماً وله تاريخ طويل من الإنجازات إلى جانب مجموعة متنوعة من الأوسمة والشهادات التخصصية في مجال الامداد والتموين. العقيد سالم حاصل على بكالوريوس محاسبة من جامعة الإمارات وشغل العديد من المناصب القيادية في الامداد.

Colonel Salem Saleh Al Juaidi has enjoyed an impressive and very successful career within the Armed Forces. He served in the armed forces of the United Arab Emirates for twenty-four years and has a long history of achievements along with a variety of specialized honors and certificates in the logistics field. Colonel Salem holds a BA in Accounting from the UAE University and has held several leadership positions in the supply chain.

السيدة / فيبهو مانوج كومار جوشي  
عضو مستقل

**Ms. Vibhu Manoj Kumar Joshi**  
Independent Member



تتمتع السيدة فيبهو بخبرة تنفيذية في مجال الخدمات المالية تزيد عن 11 عاماً. أسهمت في نجاح المؤسسات التي انضمت لها من خلال الاستفادة من خلفيتها في الضوابط الداخلية السليمة وإدارة المخاطر، وذلك عبر مهام مختلفة بما في ذلك الأهداف الاستراتيجية للشركة وعمل مجلس الإدارة واللجان التابعة له. لها معرفة متمكنة بمبادرات الحوكمة من خلال الامتثال التنظيمي، وتطوير السياسات، وإدارة المخاطر، وإعداد التقارير. تم تكريمها مرارا لإظهارها الخبرة التنفيذية من خلال قيادة المبادرات الاستراتيجية والتعاون مع الإدارة لخلق حلول قوية لها تأثير قابل للقياس على الصحة المالية. لقد تمكنت من التغلب على أكثر المشكلات غموضاً وتعقيداً من خلال الاستفادة من خبرتها المتميزة في مجال الاعمال، والقدرة التحليلية، والتوجيه الإبداعي.

Ms. Vibhu Joshi is financial services executive with 11+ years of experience contributing to success of an organization by leveraging a background of sound internal controls and risk management across different functions including strategic corporate objectives, functioning of board of directors and its affiliated committees. She possesses, strong command and exposure to governance initiatives through regulatory compliance, policy development, risk management, and reporting. She has been continuously recognized for showing executional expertise by leading strategic initiatives and collaborating with leadership to create robust solutions that have measurable impact on financial health. She has been able to navigate through the most ambiguous and complex problems by utilizing exceptional business acumen, analytical capacity, and creative direction.